

Информация от Боян Димов:

След тридневно изчакване за подобряване на бремето в Базовия лагер, взехме решение, да преустановим изкачването поради сложните и опасни метеорологични условия.

Днес, 29.97, се изкачихме до лагер 1 /4300 м/, за да съберем оборудването, което бяхме оставили и вече сме в базовия лагер.

Утре или в други ден, когато има хеликоптер, ще слезем с него в Каракара. Там ще сме няколко дни и ще стане ясно следващите дни, какво ще правим. Може би ще отидем до езерото Исак кул или Бишкек.

Всички в групата сме в добро здраве.